
geachte voorzitter en leden van de commissie koninkrijksrelaties, 

waar ik gisteren uw aandacht vroeg voor de voorbereiding van het commissiedebat van 2 juni, 
waarin o.m. de routetijdtabel (motie özütok c.s.) zal worden besproken, meld ik u nu dat het 
schrijven van de griffier van uw commissie dd 19 april 2021 (ref. 35422-12/2021D14157) 
gisteren door de ambtelijke molen (of is het door de griffie-administratie?) is opgeworpen. 

waar het stuk tot nu toe heeft rondgedwaald weet ik niet, maar tot gisteren wist de eilandsraad 
(in formele zin) van niets. inmiddels is zij bekend met uw schrijven en de motie özütok c.s. 

de motie is van 3 juni 2020; hierin wordt gevraagd naar een dergelijke tabel per 1 februari 
2021. 

in de meest recente brief van de staatssecretaris (15 maart 2021) lees ik: "Eind maart wordt 
een eerste concept van de tabel over fase 2.01 aan de eilandsraad voorgelegd. In de 7e 
voortgangsrapportage van mei aanstaande zal ik uw Kamer informeren over de voortgang van 
de tabel en het overleg met de eilandsraad". 

volgens mij, maar ik kan het mis hebben (per slot van rekening maak ik geen deel uit van de 
eilandsraad ;-), is er van dat toegezegde "eerste concept" nog helemaal niets bekend op het 
eiland. 

kortom, de griffier vraagt in zijn schrijven weliswaar of de eilandsraad zich wil voorbereiden 
op het debat van 2 juni en het commentaar (van de eilandsraad) per eind mei op te sturen maar 
vooralsnog lijkt er nog helemaal niets te zijn gearriveerd om commentaar op te geven. 

noot: ik meen in het domein van OCW een dergelijke observatie te doen. in 2014 wordt 
besloten tot de invoering van de engelse taal als instructietaal. we staan aan de vooravond 
van het examen van het inmiddels tweede cohort dat dit engelstalige cxc-curriculum heeft 
doorlopen en nog steeds (bijna zeven jaar later!) lijkt de examenkandidaat van onze school 
aan zijn of haar lot overgelaten wanneer het gaat om een voortzetting van de studie in 
europees nederland. 

aandachtspunt: het begon allemaal met een "tijdelijke wet taakverwaarlozing...". zo 
langzamerhand bekruipt mij de vraag wie nu eigenlijk wie verwaarloost.  

met vriendelijke groet, 

jan meijer, sint eustatius. 

Op 13/05/2021 om 16:52 schreef jan meijer: 
> geachte voorzitter en leden van de commissie koninkrijksrelaties,  
> 
> graag vraag ik uw aandacht voor dit punt van overleg.  
> 
> wel of niet betrokkenheid van de eilandsraad: that's the question.  
> 
> met vriendelijke groet,  
> 
> jan meijer, sint eustatius.  


